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公司创立85年以来，金子电线一直在为曰本一流的机械及机器制造商提供电缆，根据丰富的经验和实践的积累而制

造出的产品具有极优越的高柔性、耐久性、抗干扰性等，符合环保标准，对应各国认证。（例：CCC、<PS>E、CE、

UL...）目前，我公司已有超过100,000种不同规格的产品，赢得了各领域用户的好评。同时也在不断地扩大产品范围

和提高服务质量，让金子电线成为客户最可以信赖的合作伙伴。

金子电线开发了“SPIDER ”CABLE！

现在证实蜘蛛丝是“世界上最坚韧的纤维”。例如：它能折弯同等粗细的钢丝，同时具有超越尼龙的伸缩性和超强的

弹性。金子电线已经开发了具有蜘蛛丝特性的“SPIDER” CABLE。

Since company found 85 years, Kaneko Cord are always supplying cables to the excellent machinery and machines manufacturers and we 

manufactured the products with super higher flexibility, durability, anti-interference performance and so on by the rich experience and 

practice. Our products accord with environmental standards and meet national authentication (eg.CCC, <PS>E, CE, UL...). Currently, our 

company have more than 100,000 different specifications of products, and win the favourable comments from the areas of consumers. Also 

we are constantly expanding the scope and improve the quality of service to let Kaneko Cord be a faithworthy partner for the customers.

Kaneko Wire have developed "SPIDER" CABLE.

Spider silk is now confirmed as “the toughest fiber in the world".For example: it can not only bend steel wire of the same thickness, but also 

has flexibility beyond the nylon and it is super elastic. Kaneko Wire have developed the "SPIDER" CABLE of SPIDER silk's characteristic.

选择金子  选择正品

Kaneko Cord will supply you the prime quality products 
which were researched and developed on the basis of 

80 years' experiences and practices.

经验和实践研发出的
最佳品质的产品

年的为您提供根据 55 系列介绍 04-07

产品介绍 08-153

TPU护套超强度电缆 08-33

环境措施 154-155

研究开发 156

干扰对策 157

关于特性表 158-159

芯线识别表 160-161

认证取得一览 162-163

AWG一览表 164

所在地 165

PVC外被高强度电缆系列 Ｇ-FLON 34-49

PVC外被高强度电缆系列 KK CABLE 50-55

电源电缆系列 56-112

信号电缆系列 113-132

扁平电缆系列 133-142

单芯线系列 143-146

金子特色电缆系列 147-1153

■ 金子電線電訊～第二工場
363 1

TEL  86-512-6501-0478
FAX  86-512-6501-8577

■ 金子電線電訊（蘇州）有限公司
11

TEL  86-512-6501-0478
FAX  86-512-6501-2477

■ 中国営業本部（上海事務所）
933

銀 1307
TEL  82-21-5111-3451/3452/3453
FAX  86-21-5111-3455
ACCESS  3、4

■ 北京事務所
48

C 4020
TEL  86-10-6215-9025
FAX  86-10-8219-0166
ACCESS  

■ 浜松工場 （R&D • 営業部)
431-1304

80
TEL  81-53-542-0611
FAX  81-53-542-1324

■ 東京本社 (経営管理部 ・ 営業部)
143-0026

2-1-5
TEL  81-3-3777-3411
FAX  81-3-3777-3238

■ 大阪営業部
564-0063

1-12-28 5F
TEL  81-6-6192-2911
FAX  81-6-6192-2900
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